



大埔體育會

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tps.org.hk

地址：新界大埔安祥路 2 號李福林體育館

會員通訊 (2021.4)

OPR/Mem/NL/2021.4

各位會員：

防疫措施：進入李福林體育館須量體溫及掃描「安心出行碼」或登記個人資料（包括姓名及電話號碼）。

提早繳交學費：有部份學員未有在第一節上課前繳費，導師需要利用上課時間翻查報名紀錄，為免浪費上課時間，請學員儘早交學費，舊學員請在每期最後一節之前交下一期學費。

大埔區龍舟競賽：本年度大埔區龍舟競賽定於 2021 年 6 月 14 日(端午節)在大埔海濱公園舉行，報名日期由 4 月 8 日至 5 月 7 日。由於疫情未明朗，大會將於四月底決定是否繼續舉辦。比賽章程及報名表格可在本會網頁下載。

金齡健步足球裁判班：裁判班於 2021 年 4 月 27 日，5 月 4，11，18 日上午 9:30-11:00 在李福林體育館舉行，11:00-下午 2:00 進行實習，有興趣者可填寫報名表連同報名費 100 元交詢問處。

跳繩區隊選拔：由新界區體育總會主辦「華永跳繩及德育推廣計劃」現正進行跳繩區隊選拔，大埔區選拔定於 4 月 17 日(星期六)下午 3:00-5:00 在李福林體育館舉行，費用全免，歡迎參加，詳情請參閱本會網頁。

香港優秀教練選舉：繼本會體操教練林柏樑先生獲選「2017 年賽馬會香港優秀教練」之後，恭喜本會網球教練徐啟隆先生獲選「2019 年賽馬會香港優秀教練」榮譽。

職位招聘：本會現正招聘活動助理一名，負責發展學校及社區欖球運動，需要香港欖球總會、李福林體育館及外勤工作，有意者請附履歷來函應徵。

大埔體育會秘書處



Tai Po Sports Association

Tel:26648661 Fax:26667910 Website: www.tpsa.org.hk Email: tpsa@tpsa.org.hk

Address: Li Fook Lam Indoor Sports Centre, No.2 On Cheung Road, Tai Po, N.T.

Newsletter (2021.4)

OPR/Mem/NL/2021.4

Dear members,

LeaveHomeSafe :

All users should scan the 'LeaveHomeSafe' QR code or register their names, contact numbers and the date and time of their visits before entering the Sports Centre.

Early Enrollment :

Before the commencement of each lesson the relevant instructor is required to spend much time to check the enrollment list to ascertain that all people have previously enrolled. Please enroll early beforehand to avoid wasting training hours.

The Tai Po Dragon Boat Race :

The Tai Po Dragon Boat Race is scheduled to be held at the Tai Po Waterfront Park on 14th June, 2021. Enrolment closes on 7th May, 2021. Due to the COVID pandemic, the organizing committee will decide if the event will go ahead by the end of April.

Enrolment forms can be downloaded from our website.

Referee Training Course for Walking Soccer :

A referee training course for walking soccer is scheduled for 27th April, 4th, 11th and 18th May, 2021 from 9:30-11:00 and practicum from 11:00am to 2:00 pm at the Li Fook Lam Sports Centre. Please enroll at the reception if interested.

Rope Skipping Team Selection :

The Tai Po Sports Association is selecting rope skipping team members on 17th April, 2021 at 3:00pm. Free training will be provided for successful candidates. Please check our website for more details.

The Hong Kong Coaching Awards :

Congratulations to Mr. Lam Pak Leung who was awarded the Hong Kong Jockey Club Coaching Award in 2017 for his outstanding coaching in gymnastics.

Congratulations also to Mr. Chui Kai Lung who was awarded the Hong Kong Jockey Club Coaching Award in 2019 for his outstanding coaching in tennis.

Job Vacancy : The Tai Po Sports Association is looking to recruit a sports assistant who will be responsible for developing the sport of rugby in schools and communities. Interested candidates may send us resumes to apply.

The Secretariat,
Tai Po Sports Association